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Protokoll fra driftsstyremøte Smestad skole 

32/24 Godkjenning av innkalling  

Innkallingen godkjent 

Ingen politisk oppnevnte kunne stille på møtet, men styret var vedtaksdyktig. 

33/24 Godkjenning av protokoll fra 24.09.2024 

Protokoll fra møte 24.09.2024 godkjent 

34/24 Rektor orienterer 

Rektor orienterer kort om status på Smestad skole 

• Snart jul! Året suser av gårde! 

• Julekonsert i Skøyen kirke: For første gang på svært mange år skal Smestad 

skoles elever på samme julearrangement. I et samarbeid mellom skolen, 

koret, korpset og Skøyen kirke skal det gjennomføres et fellesarrangement 

for alle elevene (riktignok delt i to). Det blir en julekonsert i Skøyen kirke, 

uten de religiøse elementene som hørte julegudstjenesten til. Dette blir 

evaluert i etterkant. 

• Elev- og trivselsundersøkelse er gjennomført, men resultatene er ikke klare 

før over nyttår. 

• Læringsmiljø: generelt har det vært en fin høst, og det virker som om 

elevene har det bra. Et tegn på dette er at det utarbeides svært lite 

aktivitetsplaner 



• Ansettelser – tar aldri slutt, og det er alltid bruk for nye ansatte på Smestad 

skole. Det gjennomføres nå intervjuer både på midlertidig stilling på 

Monolitten (lærer) og som assistent (både skole og SMAKS). 

• Barnehagen i Priorveien: brakkene mot veien skal rives, og dette skjer midt i 

desemberstria… det oppfordres sterkt til å gå til skolen på juleavslutninger! 

• Hærverk: skolen er stadig plaget av hærverk på kveldene, og gjenger som 

henger i skolegården på kveldstid og helger. Det har jevnlig vært tilfeller av 

ildpåsettelser, og politiet er involvert. Rektor har ikke fått gjort noe med 

kameraovervåkning, men har ikke lagt det bort. Det ble også oppfordret til 

økt lys i skolegårdene. 

• Skolen har fått opp midlertidig sykkelskur for syklene til spesialavdelingen 

Monolitten, i form av en kontainer plassert utenfor Øvre gymsal 

• Foreldrerepresentantene informerte om at det stadig er midler igjen på 

Biblioteksprosjektet, som har ligget brakk det siste året. Det ble oppfordret 

til at skolen gjerne må komme med forslag/initiativ til sosiale tiltak etter 

skoletid, for eksempel for velkomstklassene. Foresatte sender kriteriene for 

bruk av midlene til rektor. 

35/24 Læringsresultater høsten 2024 og strategisk arbeid 

• Kort gjennomgang av resultater fra nasjonale prøver 2024  

o Svært gode faglige resultater fra elevene på Smestad i år! 

o Driftsstyret poengterer at lærerne på Smestad fortjener ros for det 

som må være frukter av en god porsjon godt nedlagt arbeid 

• Strategiske mål for Osloskolen og beskrivelse av veien videre med 

strategiarbeidet  

o Kort gjennomgang av utsendt oversikt over årets arbeid innen de 

strategiske hovedmålene 

o Miljøengasjement: det ble gjennomført en diskusjon om hvorfor det 

ser ut til at unge har mistet miljøengasjement, og det ble oppfordret 

til å forsøke å finne tiltak for å endre dette 

o UDA har bestemt at årets strategiske planer skal prolongeres til 

våren 2025, fordi man går over til en ny form for strategisk 

planarbeid som skal følge skoleåret, ikke kalenderåret som i dag 

36/24 Økonomisk status  

• Kort orientert om økonomisk status 

• Økonomisk status er bra, både på skole og SMAKS. Det ser ut til at begge 

avdelinger går i balanse, dvs SMAKS går i en solid pluss.  

• Rektor informerte om at skolen får kompensert 271 000 for utført hærverk 

på skolen i 2024.  

• Det står 89 elever på førsteklasselisten for skolestart neste skoleår. Det 

endelige tallet vil nok bli lavere, men trolig blir det også neste år tre klasser 

37/24 Eventuelt 

• Dette var siste driftsstyremøte med inneværende styre 

• Det ble bestemt at foreldrekontaktene prolongerer sin representasjon som 

driftsstyrerepresentanter over første møte i januar, for å sikre kontinuitet i 

driftsstyrearbeidet 



• Det gjennomføres valg på nye representanter blant ansatte 

• Usikkerhet om status for politisk oppnevnte 

• Rektor benyttet anledningen som sekretær til å takke avtroppende 

driftsstyre for innsatsen, og samtidig ønske de som blir med også videre 

velkommen tilbake i januar! 
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Thea Brøvig        Anton Rygg 
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